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V únoru 2019, ještě před plandemií a Covidovou hysterií, byl oregonský lékař Dr. Paul 

Thomas požádán lékařskou organizací ve státě, aby dal dohromady důkazy, že očkování je 

tak bezpečné jak CDC (Centrum pro kontrolu nemocí) říkají. Dr. Thomas se tomu velice 

podivil, protože tito lidé sami nikdy nic nezdůvodňovali a najednou po něm chtějí, aby jim 

připravil jakousi obhajobu. 

Najal si k tomu účelu odborníka a shromáždil veškeré údaje jeho pacientů, z nichž 2700 byli 

očkovaní a 560 neočkovaní. Pak byly získané informace roztříděny podle různých kategorií 

seřazeny podle výsledků. Tyto byly šokující: všecky nemoci byly u očkovaných mnohem 

vyšší než u neočkovaných. Malý přehled je níže: 

Dr. Thomas se začal o tento námět blíže 

zajímat a zjistil, že i když očkování má 

být proti zánětům, tak ve skutečnosti 

záněty způsobuje a to tím, že přemění 

imunitu očkovaného jedince na alergie. 

Jako další se začaly vyskytovat 

přídavné problémy, jako na příklad 

záněty nosních dutin a uší, žaludečně-

střevní potíže, nemoci dýchacích cest a 

dýchací potíže, oční problémy a jiné. 

Srovnání neočkovaných s očkovanými 

Zjistil, že podle výsledků studie o počtu návštěv lékaře kvůli následkům očkování, že 

neočkované děti jsou zdravější než očkované. Tato studie porovnávala informace deseti let 

péče o děti a k tomu používala jak rozlišení podle věku a pohlaví také rodinné historie. 

Zkoumané děti byly v počtu 2763 očkovaných a 561 neočkovaných. 

Veškeré nemoci, které se u těchto dětí vyskytly, byly u očkovaných podstatně častější než u 

neočkovaných. Byly to nemoci jako astma, alergická rýma, potíže s dýcháním, neukázněnost, 

nepozornost, záněty horních cest dýchacích, záněty a bolesti uší a různé jiné záněty, oční 

poruchy, anemie a ekzémy. (Ukázky na stránce shora, str. 14) 

Ve srovnání s neočkovanými dětmi, očkované měly 2,4x více chronických nemocí, 2,9x více 

kožních poruch, 3,7x neurovývojových potíží, 4,2x více autismu, 4,2x více ADHD, 6,2x 

potíží s učením a 30,1x více alergií. 

Další výzkum zjistil to stejné, že očkované děti jsou podstatně náchylnější k nejrůznějším 

nemocem. Tyto informace byly porovnány s tím, jestli byly děti kojeny, či ne. Byl sledován 

hlavně výskyt alergií, autismu, žaludečně-střevních potíží, astma a chronických zánětů uší. 

Tato studie zjistila, že očkované děti, které nebyly kojeny, měly nejvyšší výskyt onemocnění. 

Hned po nich následovaly děti, které byly očkované a přišly na svět císařským řezem. 

Jiná studie zkoumala, kolik Američanů nebylo nikdy očkováno. Výsledky byly šokující, 

protože pouhých 0,26% nedostalo nikdy žádné očkování. Ten zbytek, 99,74% měl aspoň 

nějaké očkování. Podle této studie měly očkované děti 27% chronických nemocí, zatím co 

Porucha: Očkovaní Neočkovaní 

Chronické nemoci 60,0% 5,71% 

Artróza 16,67% 0% 

Srdeční nemoci 48,0% 0% 

Cukrovka 10,0% 0% 

Astma 7,7% 0% 

Autismus 2,5% 0% 

ADHD* 9,4% 0,47% 

Rakovina 6,0% 0% 
* Attention Deficit Hyperactivity Disorder  (Porucha 

pozornosti a hyperaktivita) 
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neočkované měly jen 5,97%. U dospělých byl ten rozdíl ještě větší, 60% očkovaných trpělo 

chronickými nemocemi, oproti 5,71% neočkovaných. 

Srdeční nemoci u očkovaných dospělých tvořily 48%, kdežto u neočkovaných 0%. Cukrovka 

u očkovaných 10%, u neočkovaných 0%. Potíže s trávením byly 18% u očkovaných a 0,4% u 

neočkovaných. Mnohem více ukázek je na stránce. 

Nesmíme přitom zapomínat, že žádné zmiňované výsledky nezahrnovaly očkování proti 

COVIDu. To všecko byly informace z doby před-Covidové. Co se týče mRNA očkování, 

proti Covidu, jeho výsledky se dají shrnout grafem ze stránky CDC, který ukazuje množství 

škodlivých vlivů vakcín za posledních 30 let: 

 

Děti jsou ohroženy nejvíc 

Britská vláda nedávno přiznala, že vakcíny proti Covidu vraždí děti jako nikdy předtím. 

Očkované děti a mladiství mohou 45x snadněji zemřít na kteroukoliv nemoc a 137x snadněji 

zemřít na Covid sám. Takže injekce proti Covidu způsobují smrt na Covid. 

Podle informací, které vydal britský (státní) Statistický úřad, úmrtnost mezi neočkovanými 

dětmi ve věku 10 až 14 let je 0,31 na 100 000 osob. Děti stejného věku, které dostaly jednu 

injekci proti Covidu, mají úmrtnost 3,24 a ty, které dostaly injekce tři, mají úmrtnost 41,29 na 

100 000. Tabulky a grafy jsou na stránce. 

Bylo také zjištěno, že od té doby, kdy bylo v Evropě povoleno očkování proti Covidu, 

zemřelo na následky tohoto očkování 23 000 dětí. Tento součet nezahrnuje Ukrajinu a také 

některé části Německa byly vynechány. 

Prý bylo očekáváno, že zemře „jen“ 21 400 dětí a zatím jich zemřelo o tolik víc. Jak to, že to 

„bylo očekáváno?“ To Evropská komise věděla, že očkování je smrtící a přesto je povolila? 

Celkový nárůst úmrtí dětí od 0 roků až po 14 představuje nárůst o 691% ve srovnání 

s minulými roky. EU prý konečně začala tato úmrtí vyšetřovat, protože je udivilo, že tolik 

dětí umírá. (Že by nevěděli proč?) 

Budou běžná dětská očkování bezpečná? 

Podle seznamu škodlivých účinků očkování (VAERS), který vede americká CDC, napáchala 

dětská očkování mezi lety 2020 a 2021 o 400% více škod na dětech, než kdy předtím. Když 

v říjnu 2021 bylo Pfizerovo očkování povoleno i pro děti 5 až 11 let staré a hned na to, 

v červnu 2022 pro děti od 6 měsíců do 4 let, tak se dostavily ještě větší potíže a také úmrtí. 

Malé děti a dospívající náhle dostávali myokarditidu a umíraly po tisících. Jen v Americe tyto 

injekce nadobro zničily zdraví více než 10 000 dětí a mladistvých. Mnoho z nich zemřelo. 
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mRNA technologie má být od těchto dnů dodávána do všech očkování, aniž by očkovaní byli 

o této skutečnosti vyrozuměni a aniž by byli správně informováni o jejím vlivu. Z toho 

důvodu nemůžeme očekávat, že některá dětská očkováni budou prospěšná. Naopak, budou 

nesmírně škodlivá a stejně tak očkování proti chřipce a to i pro dospělé. 

Když uvážíme, že očkování nebyla prospěšná nikdy, ale že vždycky každému pouze ublížila, 

pak není čeho litovat, že nebudeme očkovaní ani my, ani naše děti. Když si uvědomíme, že 

už ta skutečnost, že očkování je pěstováno ve tkáních ze psů, z opic a také z potracených 

lidských zárodků a že tyto tkáně v nějaké formě pak dostáváme spolu s očkováním do těla, 

tak by nás měla navždy přejít chuť nechat se očkovat. 

A to jsou všecko organické látky. V každém očkování je také nadbytek anorganických přísad, 

kdy jsou přidávány jedy jako formaldehyd, rtuť (thimerosal), aluminium, glutamát sodný, 

antibiotika, etanol, polysorbát 80, takže bychom měli přemýšlet dvakrát a určitě i víckrát, než 

něco takového necháme napíchat sobě, nebo svým dětem. A to není všecko, každé očkování 

má v sobě ještě mnohem více chemie než těch pár ukázek, zde uvedených. 

Měli bychom si uvědomit, co dělá očkování na stromech. Když je strom „naočkován“ 

větvičkou z jiného stromu, tak se její látky spojí s původním stromem a tento začne plodit 

stejné ovoce jako strom, odkud větvička přišla. Stejně tak s očkováním. Látky v něm 

obsažené prostoupí do těla a převezmou vládu nade vším, co už tam bylo. Jestliže tyto nové 

látky jsou škodlivé, pak ten vliv nebude rozhodně prospěšný. 

Očkování nikdy nefungovala, to už je známo. Proto musely být povinně všecky děti 

očkovány, aby se nepoznal rozdíl. Byl to podvod, samozřejmě – jeden z mnoha. 

Jen tak na okraj, mRNA mají být přidávány i do léků. Proto je důležité studovat příbalový 

leták, abychom později nelitovali. mRNA je snad to nejhorší, co do sebe může člověk dostat. 

Co tak očkování proti Covidu? 

Dr. David Martin říká ve videu, že když použijeme odhad, který udělal Bill Gates, tak by na 

očkování proti Covidu mělo zemřít 10% všech lidí. To dělá 700 milionů lidí! Tito zločinci, 

Pfizer, Moderna a mnoho ostatních chtějí zavraždit 700 milionů lidí. Ovšem podle všech 

náznaků se zdá, že těch mrtvých bude ještě víc. Pokud hledáme správnou odpověď na tuto 

otázku, pak je nutné sečíst všecky ty „náhle zemřelé.“ 

Když uvážíme, že bylo očkováno 3,5 až 4 miliardy lidí, pak s ohledem na to, že jednotlivé 

várky očkování měly mezi sebou obrovské rozdíly co do kvality a i do obsahu, můžeme čítat 

s tím, že ty nejvíc škodlivé tvořily 7-15% celku. Takže mluvíme o celkovém onemocnění, 

nebo úmrtí 300 až 600 milionů lidí. Tito lidé nebudou schopni pracovat a budou vyžadovat 

péči 24 hodin denně, každý den, celý rok, možná 3 roky celkem, než zemřou. 

Mohou to být blízcí příbuzní, nebo dobří známí, anebo někdo, kdo si tuto péči platí. Může se 

pak stát, že ten člověk, který o tyto lidi bude muset pečovat budete právě vy. Pak je zde 

otázka, jestli jste schopni a ochotni starat se o někoho, kdo vám bude spílat, když se k němu 

přiblížíte bez roušky, nebo když mu včas nepřinesete jídlo. Může se také stát, jak už se to 

stalo mojí známé, že vás sourozenci nepozvou na rodinné setkání, protože nejste očkováni. 

Takže jste ochotni mít dál úctu a lásku k někomu, kdo vám udělá ze 2-3 let života hotové 

peklo na zemi? 
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V nejlepším případě to bude činit 600 milionů práce neschopných, kteří budou trvalí ležáci. 

Ale v nejhorším případě to budou 3 miliardy a možná ještě víc! To proto, že to zhoubné 

mRNA je dnes všude kolem nás. K tomu ještě přispívá skutečnost, že se jim podařilo přijít 

s touhle strašlivou věcí, nazvanou CRISPR, což je technologie na měnění genů. Ty všecky 

děsivé a škodlivé vynálezy na nás hodili v době pandemie, kdy jsme se starali o odstup od 

druhých a o roubík ve formě roušky, takže nikdo tomu nevěnoval pozornost. 

Jak to všecko začalo 

Už někdy v 1990. letech dělal Dr. Ralph Baric ve státě Severní Karolina pokusy s králíky, 

kdy jim zkoušel způsobit zánět srdečního svalu. Záněty srdce jsou problémy koček a psů, ale 

ne lidí, nebo králíků. Dr. Baric k tomu účelu zkoušel hrotovou bílkovinu (spike protein) 

v injekcích. Tehdy se s ním spojil Dr. Fauci a společně vyplnili dalších 24 let pokusy, jak 

způsobit zánět srdce u králíka a tím pádem i u lidí. Jak jejich pokusy dopadly, to dnes víme. 

Ty injekce proti Covidu, což je výsledek jejich výzkumu, změní těla očkovaných na 

hromadnou výrobnu biologické zbraně, což je hrotová bílkovina. Ta rovněž způsobí změnu 

DNA, což postupně ovlivní všecky další generace a celé lidstvo. 

Dříve nebyl žádný způsob, jak připsat mRNA do DNA. Ale před 10 lety vznikla nová firma, 

nazvaná Moderna a to na základě podstatného finančního příspěvku od vlády. Moderna měla 

za úkol pouze jedno: přijít na způsob, jak dostat mRNA do DNA. 

Ve stejné době přišly další vynálezy, vesměs škodlivé. Jeden z nich je „palindromické 

opakování při řezání genů“ (palindromic repeats in slicing of genes), kdy vezmeme jednu část 

genu a odřízneme ji od zbytku. To je možno docílit s pomocí CRISPR a ten hlavní problém 

je, že to dokážeme. Je při tom totiž příliš mnoho toho, co opomíjíme, nebo děláme zásadně 

špatně, protože o celém procesu a genetice nemáme dostatečné znalosti. Takže si zahráváme 

s něčím, co se nám jednoho dne asi řádně vymstí. 

Je pravda, že pokaždé, když si lidé umínili upravit model, který nám dala příroda, tak 

vytvořili něco daleko horšího než to, co chtěli napravit. S těmito záležitostmi si člověk nemá 

zahrávat, protože nerozumí plně následkům svých činů. Ty následky se nemusí projevit 

okamžitě, ale za 5, 10, 50 let a pak to bude nenapravitelná katastrofa. 

Dříve mělo lidstvo potopu světa, která vyhubila většinu tehdejší populace. Věřící říkají, že ji 

na nás seslal Bůh. Pravděpodobnější vysvětlení je, že ji lidé způsobili nějakým svým 

„vynálezem“ sami. Dnes mám CRISPR, což může být další způsob jak zničit většinu lidstva, 

stejně jako to docílila potopa. Jsou pro to veškeré předpoklady. 

Další útoky, další zkáza 

Dnes je snaha očkovat mRNA technologií i dobytek a přidávat tyto genetiku měnící částice i 

do jiné potravy. V Americe už dostali sedláci příkaz dobytek očkovat. Velká část zvířat 

samozřejmě zahyne, což je rovněž záměr, protože vláda zkouší za každou cenu nastolit 

v zemi hlad a tím vyhubit velkou část populace. Všecka ta tornáda a hurikány, které neustále 

řádí přímo uprostřed Ameriky, to není žádná náhoda. Tam se totiž nachází převážná část 

zemědělské produkce, která živí celou zemi. 

Evropané si myslí, že jsou toho ušetřeni, ať třeba Amerika zhyne, ale to není tak jednoduché. 

To, co je dnes v Americe, bude do roka, do dvou v Evropě. Vždycky to tak bylo. Už to, že 



více než 50% všech lidí má žaludečně-střevní potíže, to není samo sebou. Způsobují to 

geneticky upravené potraviny, které dnes najdeme po celém světě, i když se nám to neříká a 

navenek jsme všichni proti tomu. Takže s postupem času bude všecko jídlo Franken-potrava, 

kdy slovo „Franken“ je odvozeno od názvu filmového monstra, „Frankensteina.“ 

Posledních 25 let máme všichni na talíři kromě jídla také „bacillus thuringiensis,“ neboli Bt, 

o kterém je už od r. 1902 známo, že je to biologická zbraň. Způsobuje potíže s trávením, 

alergie a mnoho dalšího. Proč se pak divíme, že je tolik obezity? 

Když zapátráme, co všecko takové Bt bakterie způsobují, tak toho moc nenajdeme. Většina 

zdrojů tvrdí, že je to jed pouze pro některý hmyz, ale ne pro člověka! Ani pro lesní zvěř to 

není škodlivé a včely a ptáci rovněž nejsou poškozeni. Způsobuje rakovinu? Nejsou o tom 

záznamy. Způsobuje střevní potíže? Namísto odpovědi jsou popsány příznaky. Veškeré jiné 

odpovědi jsou z internetu odcenzurovány pryč. 

Je to jedna lež na druhou, kdy je popíráno že Bt je nesmírně škodlivý pro lidi a jiné živé 

tvory, že škodí včelám, nakonec včely jsou taky hmyz a tento „organický“ postřik na pole je 

přece proti hmyzu. Japonci to zkoušeli používat, už na začátku minulého století, kolem roku 

1900 a zjistili, že je to nebezpečná přísada, která způsobuje těžké trávicí potíže – že je to 

biologická zbraň. A tak s tím rychle přestali. 

A přesto je tento jed stále dál používán na postřiky obilnin, kukuřice, zeleniny, na ovocné 

stromy a málem na všecko ostatní. Bt geny byly rovněž vsunuty do některých hlavních 

plodin, což je dělá odolné vůči hmyzu. To je začátek genetického inženýrství v zemědělství. 

Tím pádem je 70-80% všech lidí na světě vystaveno známému patogenu. 

Možná si opět myslíte, že to všecko je používáno pouze v Americe. Není to pravda. Nevím 

jak v České republice, tam si toho možná lidé tak nevšímají, ale od kontaktu z Německa vím, 

že se často vyskytují pole, které mají na hranicích pozemku varovné tabulky, že na ně bylo 

použito Bt. 

Glyfosát 

Nemluvě o tom, že si sedláci zvykli sklízet úrodu s Roundupem (glyfosát). Kvůli 

zanedbatelnému navýšení sklizně, kdy odumírající rostlina, zničena tímto jedem narychlo 

vyprodukuje pár plodů navíc, ohrožují naše zdraví, svoji vlastní ornici a všecko kolem. 

Glyfosát je další jed, velice škodlivý pro člověka a pro zvířata. Způsobuje vrhnutí, průjmy, 

rakovinu, škodí ledvinám a játrům. Také způsobuje neplodnost a mění genetiku člověka. 

Podle vlastního pozorování mohu dodat, že působí dočasné ochrnutí nohou. Nejen to, zůstává 

v půdě a postupně všechna pole, kde je používán, přestanou plodit. 

Ovšem když budete pátrat na internetu, tak všichni propagují tuto neškodnou a pomocnou 

chemikálii, protože všecky další používané herbicidy jsou mnohem horší. No, pěkně děkuji. 

A ty nám předkládá dnešní zemědělství k jídlu! 

Evropská unie povolila používání glyfosátu jen do konce r. 2023. I to je příliš dlouho, ale 

doufejme, že neuhnou a tuto dobu neprodlouží. 

 


